
 
 

Referat av Föreningsstämma på Skeensgården i Vivljunga 2018.04.02. 
 
Ordförande Bert Pigge välkommen. Det var 14 tomter närvarande. 

1. Val av ordförande vid stämman. 
Bert Pigge. 

2. Mötets stadge enligt  utlysande. 
Godkänt. 

3. Val av två justeringsmän, vilka jämväl skall tjänstgöra som valkontrollanter och 
rösträknare. 
Benny Öberg, Algstigen 9. 
Anne Marie Skotte, Algstigen 7. 

4. Styrelsens förvaltningsberättelse samt revisions berättelse. 
Se bilaga. 

5. Fastställande av balansräkning jämt disponering av uppkommen vinst. 
Se bilaga. 
Uppkommen vinst tillgår föreningens förmögenhet. 

6. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen. 
Godkänt. 

7. Fastställanda av årsavgift (400 SEK) och extra avgifter (900 SEK) samt insats jf. §4 
i stadgarna (5.000 och 0 SEK). 
Styrelsen redogjorde stigningen i extra vatten avgift.  
Stigningen är enligt kommunens takstblad § 14, stk 1-3. som är läggat in på 
foreningens  hemsida. Styrelsen frågar medlemmarna att vara sparsamt  på vatten 
och stänga vatten på vintern för att undvika frostskada . 
Godkänt. 

8. Val av styrelseordförande. 
Omval av Bert Pigge, Rådjursstigen 29. 

9. Val av övriga styrelseledamoter och suppleanter. 
Kassör omval av Flemming Larsen, Rådjursstigen 4. 
Ledamot nyval av Sven Hernqvist, Rådjursstigen 37. 
Val av suppleanter 
1. Anne Marie Skotte. 
2. Benny Öberg. 

10. Val av revisor jämte suppleant. 
Omval av Stig Christiansen. 
Suppleant, vakant. 

11. Styrelsens och föreningsmedlemmarnas förslag. 
Ingen förslag enligt §16. 

12. Eventuellt övriga frågor. 
Medlemmarna uppmanats till att stödja Skeensgården. 

 
Ordförande tackade medlemmarna för ett gott möte. 
 
Godkänt av justeringsmän: 
Anne Marie Skotte   Benny Öberg 
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Ekeryd Tomtägerförening 
Styrelse berättelse år 2017-2018, 2 april 2018 
 
Styrelse kom flera gånger tillsamman och pratade flera saker. Också fanns det 
telefonkontakt och mycket mailkontakt. 
 
Styrelse började med kontakta medlemmar via mail.  Sista gång vi användade brevposten 
var i maj ,referatet med frågan till alla medlemmar  i tomtägerföreningen att skicka deras 
mailadress och någon annan uppgifter till styrelse@ekeryd.net. Mest reagarade 
umgående. Någon mailadress fanns i arkivet och ett fastighetsägare svarade inte och sin 
gammla mailadresset fungerade också  inte 
 
Medlem blev inkallat. enligt §13, via mail och via hemsidan. Inkallelse till årsmötet 
skickades via mailen. På hemsidan har vi läggat in: Inkallese till  Årsmötet, Rakenskab och 
balans 2017 , Budget 2018,  
Det kom ingen förslag   
 
Ängen blev ny plogat och harvat. Knut sådde ingen gräss. Vi skulle först se vad växer 
själv. 
 
 
Kurven i Rådjursstigen blev extra gruset. i år skall vi underhåla vägerna  och lägga extra 
grus  på infarten och någon till i kurven.  
Rådjursstigen blev gallrat. Nu kan soppbilen komma förbi  igen utan problem. 
Också denna vinter blev snövägerna plogat  från Knut . 
Knut har sättat en bom i stället från slutsten på Rådjursstigensslut. Så kan 
räddningstjänsten kommer förbi. 
 
Det blåser en ny vind över Markaryd kommun 
Slammsyggning blev omorganiserad. Markaryds kommun ska själv håla kontroll över alla 
tjänster. För slammtömgnning ska man ringa nu komunen. komunen ger uppdrag till 
tömning till Ohlsen. Också räkningen får man nu från kommunen och  betalar man nu till 
kommunen. Vi har läst att Markaryd kommun sluta 2018 börjar omorganisera sophämtning 
och sopsortering. 
 
Det kom i oktober brevet från Markaryds kommun. Anledning var en fråga från kommunen 
över vattenanslutning för tomter som var till salu. Kommunen skrev att vi inte betalade vad 
vi skulle betala.. Vi hade en mailväxling med komunen och pratade med tjänstemannen. 
Kassören skall berätta det vidare under punkt 7. 
 
Också nu i vintern mäter kommunen igen en störrer vattenförbrukning som normalt. Dem 
varner oss för en leckage i vår nättet. Kent Mårtensson har varit på plats och det 
lokaliserat till södra delen. Hoppas ni alla håler koll på det och vara sparsamt med vatten 
och stänger hoved ventilen när du åker hem 
 
 
Medlem som gör någon arbet utanför deras tomt på vår gemensam mark gör det på egen 
ansvar. Föreningen kan inte tar ansvar för det. När det finns någon arbet kan vi bara 
lämna göra det från en företager 
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Husvagn och skogsvagn. Vi har haft kontakt med kommunen. Kommunen säger att dem 
redan arbeter  med det. Husvagn får inte stanna kvar där . För skogsvagn gäller att dem 
kan stanna där till att bygglovet utgår . Det betyder, när bygget inte har börjat inom 5 år, 
vagn också skall bort. Denne 5 år är förbi,. Det är allt kommunens sak. 
 
Hastighet sopbil. Det kom någon klagomål om soppbilen som körde för hastigt.  När du 
underskriver det eller har en annan fundering om sophämtning maila det till 
styrelse@ekeryd.net. Vi skall det via kommunen vidare befordra till Ohlssons. 
 


